

| | | | | | | | | | | | | | |
|---|--|----|---|---|----|---|----|---|----|---|--|--|--|
| 專業選修 Elective | ※全球運籌管理 Global Logistics Management | 2 | 2 | | | 2 | | | | | | | |
| | ※投資學 Investment | 2 | 2 | | | 2 | | | | | | | |
| | ※全球產業分析 Global Industry Analysis | 2 | 2 | | | | | 2 | | | | | |
| | ※國際經貿法規 International Trade Law | 2 | 2 | | | | | 2 | | | | | |
| | ※大陸市場 Market of Mainland China | 2 | 2 | | | | | 2 | | | | | |
| | ※國際經貿時事英文 International Economics News | 4 | 4 | | | | | 2 | | 2 | | | |
| | ※國際進入策略 International Entry Strategy | 2 | 2 | | | | | 2 | | | | | |
| | ※國際人力資源管理 International Human Resource Management | 2 | 2 | | | 2 | | | | | | | |
| | 電腦多媒體設計 Multi Media Design | 2 | 2 | | | | | 2 | | | | | |
| | ※衍生性金融商品 Derivatives | 2 | 2 | | | | | 2 | | | | | |
| | 商務日語(三) International Business Japanese 3 | 2 | 2 | | | | | 2 | | | | | |
| | 商務日語(四) International Business Japanese 4 | 2 | 2 | | | | | | | 2 | | | |
| | ※國際商務契約 International Business Contract | 2 | 2 | | | | | | | 2 | | | |
| | ※科技產業分析 Analysis of High-Tech Industry | 2 | 2 | | | | | | | 2 | | | |
| | ※海外直接投資 Foreign Direct Investment | 2 | 2 | | | | | | | 2 | | | |
| | ※外匯操作實務 Practice of Foreign Exchange Operation | 2 | 2 | | | | | | | 2 | | | |
| | ※大陸投資 Investment of Mainland China | 2 | 2 | | | | | | | 2 | | | |
| | 專題研究實習 Practice of Topic Research | 2 | 2 | | 1 | 1 | | | | | | | |
| | 教學專業實習 Practice of Professional Teaching | 2 | 2 | | 1 | 1 | | | | | | | |
| | 教育專業實習 Practice of Educational Case Study | 2 | 2 | | 1 | 1 | | | | | | | |
| 微學分 Micro Course | (2) | | | | | | | | | | | | |
| 合計 Subtotal | 68 | 68 | 9 | 3 | 23 | 3 | 16 | 0 | 14 | 0 | | | |
| 選修合計 Subtotal, Elective (至少應修 Minimum of Electives Required) | 24 | | | | | | | | | | | | |
| 畢業最低總學分數74 (專業選修至少應修24學分) Total Number of Required Credits :74 (Minimum of Electives Required: 24 Credits) | | | | | | | | | | | | | |

- 通識科目得配合本校通識中心課程需要變更
1.Liberal subjects need to be adjusted in order to cooperate with Center for General Education in school
- 選修科目得視本系課程需要調整
2.Elective course need to be adjusted depend on department course
- 依「本校服務學習課程實施要點」規定：自99學年度起入學之日間部學生，應於畢業前至少修習一門「服務學習課程」始得畢業，相關規定請詳閱該要點。
3.Students are required to take Service Learning before graduation and obtain the graduation qualification. Please refer to the requirement of the university.
- 依「國立臺北商業大學學生外國語言能力指標檢核要點」規定：自108學年度起入學之學生應通過相關校外外語能力指標檢定或修習每週2小時零學分之「英語訓練(畢輔)」課程，並通過校內英語檢定後始得畢業。檢定標準請詳閱該要點。
4.According to regulation of professional ability thresholds of the department for graduation, students who do not meet the requirements must take and pass credits of "Professional Certificate of International Business". Please refer to the requirement of the department.
- 自101學年度起入學之日間部學生，入學前未修習過經濟學或會計學者，得於修業第一學年時至校內大學部補修經濟學(必修)課程一學年或(初級)會計學課程一學年，修得學分數認列為畢業專業選修學分數。
5.Students enrolled since the 101 academic year are required to catch up (retake) one year of Economics or Accounting course in the first year of college in NTUB if you did not take Economics or Accounting course before enrollment. The credits will be considered as selective credits for graduation.
- 每位學生至多能修習4學分之校外實習。
6.Each student can take up to 4 credits of off-campus internships.
- 107學年度起入學之學生須依本校「學術倫理教育課程實施要點」完成學術倫理教育相關課程達6小時以上，始得畢業。
7.According to the "Guidelines for Academic Research Ethics Education Course" Students are required to complete the Research Ethics Education course (more than 6 hours) as one of the graduation threshold.
- 本課程科目表經109年5月14日108學年度第2學期第2次教務會議審議通過，本系跨系選修為12學分，適用109學年度入學新生。
8.The course list is approved by the 2th Council of Academic Affairs on MAY/14/2020
Twelve credits for the Interdepartmental Courses, which is applicable for the student of Academic Year 2020.